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COMISSIÓ DE GESTIÓ DE LA QUALITAT DE LA FACULTAT DE FÍSICA 

 

 

REUNIÓ VIRTUAL  

Data: 04/05/2022 

Hora:  16:00 h 

Assistents:   

• Eugeni Graugés Pous, Degà i president  
• Esteban Aranda Fernández, Cap de la SED i representant del PAS 
• Joan Bertomeu Balagueró, Vicedegà i coordinador dels estudis de màster 
• M. Brugués Palmero Soriano, Administradora del Centre i representant del PAS 
• Antoni García Santiago, Secretari i representat del professorat 
• Lluís Mañosa Carrera, Vicedegà de recerca i doctorat i representant del professorat 
• Laia Montellà (estudiant) 
• Pere Serra Coromina, Vicedegà de qualitat i estudiants i representant de la Facultat a l’Agència de 

Polítiques i de Qualitat de la UB 
• Ileana Bladé Mendoza, Coordinadora del màster en Meteorologia (convidada) 
• Oscar Castaño Linares, Coordinador del màster en Enginyeria Biomèdica (convidat) 
• Bernat Codina Sánchez, Coordinador del màster en Energies Renovables i Sostenibilitat Energètica 

(Convidat) 
• Sergi Hernández Márquez, Coordinador del màster en Nanociència i Nanotecnologia (convidat) 

 

Excusen la seva assistència: 

• José Bosch Estrada, Cap d’estudis d’Enginyeria Electrònica i Telecomunicació 
• Pol Guardia (estudiant) 

 

Ordre del dia 

1) Aprovació, si escau, de les actes de les reunions anteriors. 

2) Informació del president sobre els informes del Comitè Avaluador Extern (CAE) de la convocatòria 
d'acreditació de 2021. 

3) Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 

1) Aprovació, si escau, de les actes de les reunions anteriors (s’adjunten). 

S’acorda l’aprovació de les actes de les reunions de 4 de desembre de 2020, de 22 de novembre de 2021 i 
de 22 de desembre de 2021. 

2) Informació del president sobre els informes del Comitè Avaluador Extern (CAE) de la convocatòria 
d'acreditació de 2021. 

El Vicedegà de qualitat informa del procés d’acreditació dels màsters següents:  
• Màster d’Energies Renovables i Sostenibilitat Energètica 
• Màster d’Enginyeria Biomèdica 
• Màster de Meteorologia 
• Màster de Nanociència i Nanotecnologia 

La primera fase d’aquest procés va consistir en la presentació a finals de juliol de l’autoinforme 
d’acreditació del centre. En una segona fase, durant el mes de novembre, es produïren les audiències del 
Comitè d’Avaluació Extern (CAE) amb els col·lectius d’interès. Un cop finalitzada l’avaluació, el CAE va 
emetre el seu informe, el qual ens va ser enviat el 8 d’abril.  

En relació amb l’informe del CAE, el Centre disposa d’un termini per emetre al·legacions. Finalitzat aquest 
termini i un cop valorades les possibles al·legacions, AQU emetrà l’informe definitiu d’acreditació. 

Els quatre màsters han tingut una valoració favorable i no hi ha hagut cap estàndard condicionat. El 
Vicedegà fa una valoració positiva d’aquest procés. Considera que el CAE ha fet una valoració neutra i 
homogènia. 

L’informe presenta fortaleses i febleses. En relació amb aquestes últimes, el Vicedegà les classifica en la 
següent tipologia: 

Febleses que la Facultat no pot resoldre 

L’informe del CAE recull que la informació publicada al web de la Comissió de Qualitat, així com d’algun 
procés de qualitat, no està actualitzada. El Vicedegà exposa que aquesta informació no és correcta i que 
la informació sí que està actualitzada. 

L’informe del CAE posa de manifest del problema dels idiomes al web de la Facultat: des d’una pàgina no 
es pot accedir directament a la traducció en d’altres idiomes. Totes les pàgines web de la UB tenen el 
mateix format i no està al nostre abast canviar-ho. L’informe del CAE també recull que s’haurien de fer 
certs canvis a les informacions del portal EUC. El Vicedegà informa que no està al nostre abast fer aquests 
canvis. 

Febleses del SAIQU que es podrien millorar 

Si bé l’informe del CAE ha considerat que l’estàndard 3 és favorable,  s’insisteix en la necessitat 
d’actualitzar el procediment per la revisió del SAIQU. El Vicedegà informa que aquesta revisió està en 
marxa: l’any 2021 s’ha fet una diagnosi completa del SAIQU i s’ha elaborat un pla de millores específic. 
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Febleses específiques de cada màster 

Les comissions coordinadores de cada màster haurien d’analitzar i tractar de solucionar aquestes 
febleses. En un parell de màsters s’ha detectat un excés de professorat associat.  

El Dr. Óscar Castaño manifesta que no es valora positivament que alguns alumnes de doctorat puguin 
impartir docència als màsters. El Degà informa que s’ha d’evitar que els investigadors en formació 
imparteixin docència, i que els associats no doctors només poden impartir docència de teoria els dos 
primers anys del grau. 

Febleses esmenables 

S’haurien de revisar, no només pel que fa als màsters, sinó per tota la Facultat: 

Els plans docents de les assignatures: han d’estar publicats abans de la matrícula i la informació ha de ser 
correcta.  

Els currículums dels professors: només tenim disponible a la pàgina web aproximadament el cinquanta 
per cent dels currículums dels professors. 

Feblesa esmentada pel CAE a l’informe general, però no inclosa als informes específics per cada titulació 

A l’informe general del CAE es va posar de manifest que la Facultat no disposa d’un webmàster, figura 
que seria molt convenient per a la gestió i manteniment de la informació publicada. 

 

3) Torn obert de paraules. 

El Dr. Pere Serra informa que la propera acreditació hauria de ser d’aquí a sis anys. No obstant això, tot 
dependrà de si en aquest període de temps la Facultat aconsegueix l’acreditació institucional; aleshores, 
les avaluacions dels ensenyaments passarien a ser internes del centre únicament. 

El Degà de la Facultat informa que la Facultat necessitaria un tècnic de qualitat, així com un webmàster i 
que potser una mateixa persona podria fer ambdues funcions. 

El Dr. Bertomeu informa que el proper dia 30 de maig tindrà lloc la Jornada de Formació de Professorat 
on es farà una sessió formativa sobre la publicació del currículum vitae al GREC. 

 

Acords 

S’acorda l’aprovació de les actes de les reunions de 4 de desembre de 2020, de 22 de novembre de 2021 i 
de 22 de desembre de 2021. 

El secretari El president 

Vist-i-plau 

 


